



EIRA THOMAS

Diamond Exploration

Exploration du diamant

Eira Thomas, explorer and geologist, was born in Calgary, Alberta. As a child, she spent many summers accompanying her father, D. Grenville Thomas, a mining engineer, to exploration camps at Thor Lake near Yellowknife. These adventures had an impact on young Eira, influencing her career choice, as she ended up studying geology at the University of Toronto. After graduation, she worked for her father's company. While working as a field geologist with a colleague in an area northeast of Yellowknife, she discovered a cluster of the highest-grade diamond pipes in the world. This discovery led to the creation of Stornoway Diamond Corporation. She was chief executive officer of the company and then became president. She has been a director of a number of other corporations including the Diavik Diamond Mine, Harry Winston Diamond Corporation, Kaminak Gold Corp., Suncor Energy Inc. and the Yukon Mineral Advisory Board. Eira was appointed president and CEO of Lucara Diamond Corporation in 2018.

18K gold, Canadian diamonds (.51ct), fancy yellow natural diamond (1.25ct), granite, rutiled quartz.

Eira Thomas, exploratrice et géologue, est née à Calgary, en Alberta. Enfant, elle a passé de nombreux étés à accompagner son père, D. Grenville Thomas, ingénieur des mines, dans des camps d'exploration à Thor Lake, près de Yellowknife. Ces aventures ont eu un impact sur la jeune Eira, influençant son choix de carrière, car elle a fini par étudier la géologie à l'Université de Toronto. Après ses études, elle a travaillé pour l'entreprise de son père. En travaillant comme géologue de terrain avec une collègue dans une région au nord-est de Yellowknife, elle a découvert un gisement de diamants de la plus haute qualité au monde. Cette découverte a conduit à la création de Stornoway Diamond Corporation. Elle a été chef de la direction de l'entreprise et est ensuite devenue présidente. Elle a été administratrice de plusieurs autres sociétés, dont la mine de diamants Diavik, Harry Winston Diamond Corporation, Kaminak Gold Corp., Suncor Energy Inc. et le Yukon Mineral Advisory Board. Eira a été nommée présidente et chef de la direction de Lucara Diamond Corporation en 2018.

Or 18 carats, diamants canadiens (0,51 ct), diamant naturel jaune fantaisie (1,25 ct), granit, quartz rutile.